
Referat fra Rotary møtet 10. februar 2015. 
Holmestrand Fjordhotell. 
v/Kaj Haagensen 
 
Kl. 1905 
Presidenten tente lys og ønsket velkommen til guvernørbesøk med etterfølgende torskemiddag. Det 
var godt oppmøte denne kvelden selv om noen hadde meldt forfall på grunn av sykdom.  
 
Fødselsdager siden sist; Frode Ekeli som også var tilstede. 
 
Kveldens gjester var ADG Dag Tvedt og DGE Bjørn Aas, begge fra Stavern Rotary klubb. 
 
Dag fortalte at dette var hans siste år som ADG. Han avløses av Berit Reppesgård, Sandefjord, til 
sommeren. Han har da vært i denne stillingen i 5 år. 
 
Distrikt 2290 har mistet mange medlemmer i det siste året. Mange gamle har gått bort og unge 
slutter. Likevel er vårt distrikt av de bedre i landet og Holmestrand gjør seg bemerket som en stor og 
veldrevet klubb. 
 
The Rotary Foundation (TRF) er stort i distriktet og leder er Edrund. Dag fungerer som «banksjef». 
Han nevnte at Polio aksjonen ennå ikke er avsluttet. Det skjer først i 2018. 
For å motta støtte til prosjekter, må klubben være sertifisert. Det må gjøres hvert år. Holmestrand 
var ikke blitt sertifisert for inneværende periode. Alle klubber skal ha en TRF ansvarlig. 
 
DGE Bjørn Aas hilste fra guvernøren som har vært syk i lengere tid og har ikke hatt anledning til å 
besøke klubbene i distriktet dette året. 
Aas hadde nå vært på et 10 dagers kurs i USA som avslutning på et 3 års langt løp for å bli guvernør i 
distrikt 2290. Det har vært som observatør, helgesamlinger i Danmark og så til slutt kurset i USA. 
Han har blitt gitt en grundig innføring i hva Rotary står for og har nå lagt planer og mål for sitt 
kommende år som guvernør. 
Aas har vært medlem siden 2003. Han betegnet seg selv som et passivt medlem helt til han ble 
president. Da ble han bitt av Rotary basillen. Bonden fra Jahren gård i Brunlanes har bakgrunn fra 
forsvaret og landbruket, og han har i mange år drevet engros‐omsetning av frukt og grønt. Men nå er 
han daglig leder for to selskaper som driver med eiendomsutvikling og utleie av fast eiendom. 
 
Presidenten takket for innleggene og presenterte deretter vår 3‐års plan. Den bygger på klubbens 
spørreundersøkelse som ble avsluttet i forrige måned. Planen ble meget godt mottatt av ADG og 
DGA. 
 
Kl. 1945 ble det formelle møtet avsluttet og deltagerne forflyttet seg inn i restauranten hvor en 
bedre torskemiddag ble inntatt. 
 
Det var totalt 2 gjester, 28 medlemmer og 1 reflektant til stede under middagen. 
 
Kl. 2100 sa gjestene takk for seg og begav seg hjem til Stavern. 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 


